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1090106 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 參考解答 

耶穌在紐約貧民區所行的奇蹟，在於他使當地的人相親相愛，而且也淨化了他們的靈

魂，當地之所以治安良好，並不因為那裡的經濟改善了，而是因為那裡的人有更良善

的靈魂。 

這三位大主教也勸大家不要去找尋耶穌，因為衪說過，只要有仁愛的地方，耶穌就在

那裡。我們只要彼此相愛，耶穌就和我們在一起。 

沒有人知道這三位大主教到哪裡去了，他們從此消失了，可是自從他們消失了以後，

很多人開始感到基督徒的愛，世界上很多地方的電線桿上，開始出現了「基督徒愛人」

的標語。 

The miracle Jesus performed in the New York slum was that He made people 

love each other and He also purified their souls. The public security was good 

there not because its economy improved, rather because people there had 

kinder souls. 

The three cardinals also advised people not to search for Jesus because He 

claimed that wherever there is love, He will be there. As long as we love each 

other, Jesus will be with us. 

No one knew where the cardinals were. They vanished totally from the world. 
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Yet, since they disappeared, people started to feel more of the love from 

Christians. Around the world, the sign “Christians love people” can now be 

found on the electric posts. 


